
رییــس مجمــع نماینــدگان اســتان کرمــان گفــت: بــا 

توجــه بــه نزدیک بودن بــه زمان تحلیف رئیس جمهور 

و نیــز انتخــاب و رای اعتمــاد به وزرای دولت، اجلاســیه 

اول مجمــع نماینــدگان بــرای ســه ماه تمدیــد و پس از 

آن انتخابــات مجمــع نمایندگان اســتان بــرای دور دوم 

برگزار خواهد شد.

شهباز حسن پور ادامه داد: با توجه به تغییر و تحولات 

دولت و نزدیک بودن زمان مراسم تحلیف رییس جمهور 

و نیــز بــا عنایــت بــه در پیش بــودن رای اعتمــاد وزرا در 

مجلس شورای اسلامی، با تصویب اکثریت نمایندگان 

استان، انتخابات مجمع نمایندگان برای سال دوم، به 

مدت سه ماه به تعویق افتاد .

 تعویق۳ ماهه انتخابات 
 مجمع نمایندگان 

استان کرمان

خبر  
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 فرصت سازی برای معرفی کرمان 
در سطح جهانی؛

 چهار طرح گردشگری
 استان کرمان بررسی شد

چهار طرح گردشگری استان کرمان شامل تمدن جیرفت و 
ثبت جهانی کنار صندل، ساخت مستند قبه سبز کرمان، 
راه اندازی ســایت صنایع دســتی و گردشــگری ســیرجان و 
عرضه تولیدات صنایع دستی کرمان در جام جهانی 2022 
قطــر در نشســتی بــا حضــور رئیــس اتــاق کرمــان و رئیس 
کمیسیون گردشگری و صنایع دستی و جمعی از فعالان 

این حوزه بررسی شد.
محمدرضا بهرامی، رئیس کمیسیون گردشگری و صنایع 
دستی اتاق کرمان در این نشست با بیان اینکه این پروژه 
ها برای اجرا به اتاق کرمان پیشــنهاد شــده اســت، گفت: 
قرار است در این نشست جنبه های مختلف این طرح ها 
بررســی و در مورد حمایت از آنها تصمیم گیری شــود. در 
ادامه رئیس اتاق کرمان در رابطه با طرح مربوط به ثبت 
جهانــی کنــار صنــدل و پرداختن به تمــدن جیرفت گفت: 
یکی از جاذبه های گردشگری استان، شهرستان جیرفت 
و تپه کنار صندل به عنوان خاســتگاه تمدن بشــری است 
کــه مــی توانــد جاذبه بزرگی برای کشــور، اســتان کرمان و 
جیرفت باشد. سیدمهدی طبیب زاده افزود: پرداختن به 
این موضوع مهم در توان ســازمان های دولتی و البته در 
اولویت برنامه های آنها نیست اما می توان با کمک گرفتن 
از مجموعــه هــای مختلــف، داشــته های ایــن منطقه را به 
بهترین نحو ممکن ارائه داد. وی ادامه داد: در این زمینه 
با کمک کارشناسان گردشگری و صنایع دستی منطقه، 
پروپــوزال تلفیقــی از جاذبــه  گردشــگری و رونــق کســب و 
کار تهیه شود سپس فعالیت های لازم بین سازمان های 
مرتبط تقســیم شــود. رئیس اتاق کرمان گفت: همچنین 
نشســت شــورای گفــت و گــو را بــرای پیگیــری مشــکلات 
گردشــگری و صنایــع دســتی جیرفــت برگــزار خواهیم کرد 
و مســائل بررســی و مصوبــات لازم دریافــت خواهد شــد. 
طبیب زاده، ادامه داد: فضای کسب و کار استان کرمان 
به شدت تحت تاثیر برداشت های فرهنگی است و عاملی 
که باعث عدم توســعه یافتگی اســتان شــده دیدگاه های 
فرهنگــی اســت کــه بایــد روی خصلت هایــی مانند تنبلی 
اجتماعی، تحمل نکردن موفقیت های اقتصادی دیگران، 
برخی حسادت ها و کم بینی ها کار کرد و فضای کسب و 
کار کرمان و نارضایتی های موجود را بهبود بخشید. وی با 
بیان اینکه کرمان در روزگاران گذشته مرکز تجارت شرق و 
غرب بوده و باید بررسی شود که کجای تاریخ چنین اتفاق 
فرهنگــی در ایــن اســتان ایجاد شــده اســت،  افــزود: رتبه 
نامناسب فضای کسب و کار کرمان ناشی از جهل، ترس 
و مسائل فرهنگی است. رئیس اتاق کرمان تصریح کرد: 
به دلیل مسائل فرهنگی موجود، کارآفرینان حرمت لازم 
را ندارند، ســرمایه داران ثروت خود را از کرمان خارج می 
کنند و فعالان اقتصادی با یکسری موانع روبرو هستند که 
باید در این زمینه به ترویج و تشــویق مردم پرداخت و بر 
حرمت کارآفرینی، سرمایه گذاری و بلندنظری تمرکز کرد 
زیرا استان به شدت در حال آسیب است. طبیب زاده، در 
ادامه به پیشنهاد مطرح شده در زمینه برگزاری نمایشگاه 
تولیدات کرمان در حاشــیه جام جهانی 2022 قطر اشــاره 
کرد و گفت: رئیس اتاق ایران و قطر ارتباط خوبی با اتاق 
کرمان دارد و البته با وجود رقبای قدرتمند در این رویداد 
جهانــی، مــی تــوان از این فرصت اســتفاده کــرد. وی بیان 
کــرد: 500 هــزار نفــر که از ایــن بازی ها در قطر بازدید می 
کنند باید به عنوان مخاطبان خاص جام جهانی شناسایی 
شوند و به شرط شناخت مخاطب می توان از این فرصت 
بــرای معرفــی کرمــان و معرفی کالاهای کرمانــی بهره برد. 
رئیــس اتــاق کرمــان همچنیــن در مــورد راه اندازی ســایت 
صنایع دســتی و گردشــگری ســیرجان و همچنین ساخت 
مســتند قبه ســبز نیز گفت: تمامی این طرح ها پروپوزال 
مربوطــه را ارائــه دهنــد تا در کارگروهی بررســی و در مورد 

آنها تصمیم گیری شود.

فرماندار کرمان:

نتایج انتخابات شورای شهر 
کرمان تغییر نکرد

بررســی  و  دریافــت  از  پــس  گفــت:  کرمــان  فرمانــدار 
شکایت ها وضعیت انتخابات شورای اسلامی شهر مرکز 
اســتان نیز در مراجع متولی بررســی شد و نتایج تغییری 
نکرد.علی بابایی افزود: تایید نهایی و رســمی ششــمین 
دوره انتخابات شوراهای اسلامی شهرستان کرمان پس 
از نهایــی شــدن صــورت جلســه ها اعــلام می شــود. طی 
روزهای گذشته هیات های اجرایی و نظارت کار بررسی 
شکایت های انتخاباتی از جمله شکایت ها درباره نتایج 
انتخابات شورای اسلامی شهر کرمان را انجام داده بودند.

تغییرات در دیگر شهرهای کرمان  
فرماندار کرمان همچنین درباره نتایج انتخابات در سایر 
شهرهای شهرستان کرمان نیز افزود: در حوزه شهرستان 
کرمان بازشماری آرا در شهر اندوهجرد موجب تغییرات و 
جابه جایی در اعضای علی البدل شورای این شهر شد. 
وی ادامه داد: در شــهر جوپار نیز به دلیل ثبت اشــتباه 
آرای یکی از نامزدها در سامانه، یک نفر از اعضای اصلی 
شــورای این شــهر تغییر پیدا کرد و در مورد سایر شهرها 
و بخــش هــای شهرســتان کرمــان، نتایــج قبلــی به قوت 
خود باقی اســت. برای مشــاهده نتایج انتخابات شــورای 
اســلامی شــهر کرمان اینجا کلیک کنید. ششــمین دوره 
انتخابــات شــوراهای اســلامی شــهر و روســتا همزمــان با 
سیزدهمین دوره ریاست جمهوری روز جمعه 2۸ خرداد 
برگزار شــد. تعداد واجدان شــرایط شــرکت در انتخابات 
استان کرمان 2 میلیون و ۱۹۷ هزار و 5۷2 نفر بود که از 
ایــن تعــداد یک میلیــون و ۳۱۴ هزار و ۸۷5۶ نفر معادل 
5۹.۸ درصد )حدود ۶0 درصد( در انتخابات 2۸ خردادماه 

شرکت کردند.

 در هفتۀ پنجاه وسوم 
از پویش »افتتاح« انجام شد؛

رونمایی از »سامانه یکپارچه 
شهرسازی و نوسازی« 

شهرداری کرمان
در هفتــۀ پنجاه وســوم از پویــش »افتتــاح« شــهرداری 
کرمــان بــا شــعار »هــر هفتــه یــک افتتــاح«، ســامانه 
»یکپارچــه شهرســازی و نوســازی« شــهرداری کرمــان 

رونمایی شد.
شهردار کرمان در مراسم رونمایی از این سامانه که با 
حضور جمعی از اعضای شــورای اســلامی شهر کرمان 
و مدیــران شــهرداری برگــزار شــد، گفت: اســتقرار این 
سامانه اگرچه به لحاظ اعتباری با هشت پروژۀ بزرگ 
بهره برداری شده برابری نمی کند، اما به لحاظ اهمیت 
و کاربرد، در ردیف این هشت پروژه است و به اندازۀ 
آن هــا، مهــم و مســتلزم صرفِ زمان زیــادی بود و توان 
زیــادی بــرای اســتقرار و بارگــذاری این سیســتم صرف 

شده است.
ســیدمهران عالــم زاده ایــن قابلیــت را تحــول بزرگی در 
زمینۀ شفافیت در حوزۀ معماری و شهرسازی دانست 
و با بیان اینکه این سامانه، ابزار و قابلیت خوبی برای 
بومی ســازی بــا تکیــه بر دانش و تجربه اســت، گفت: 
در ابتدا نرم افزار »سیماک« معرفی شد که پاسخ گوی 

اهداف و نیازهای حوزۀ معماری و شهرسازی نبود.
وی افزود: براساس مطالعات انجام گرفته، نرم افزارهای 
مورد اســتفاده در شــهرداری های دیگر کشــور بررســی 
و درنهایــت بــرای خریــد نرم افــزار جامــع شهرســازی و 
نوسازی با موافقت و نظر کارشناسی شورای اسلامی 

شهر تصمیم گیری شد.
شــهردار کرمــان بــا بیــان اینکه اجرا و جــا انداختن این 
نرم افزار در ابتدا با مخالفت هایی همراه بود، گفت: از 
نظر من نرم افزار یکپارچه و جامع شهرسازی و نوسازی 
بایــد خریــداری می شــد؛ چراکــه اعتقــاد دارم باید نظر 

کارشناسی حاکم باشد.
عالم زاده با تأکید براینکه با تلاش های مستمر بالاخره 
نرم افزار جامع شهرســازی به سیســتم شــهرداری وارد 
شــد، افــزود: یکــی از دلایل بــزرگ برای بارگــذاری این 
پروژه را سیستیمی بودن آن و لزوم همکاری و همیاری 
همۀ بخش های شهرداری دانست و یادآور شد: هرچند 
این سیستم یک سال در شهرداری پیاده سازی شده، 
اما قصد داشــتیم تا پس از تکمیل و پختگی بیشــتر، 

از آن رونمایی کنیم.
عالم زاده افزود: اجرای این سامانه که هم اکنون مراحل 
آزمایشــی خود را پشــت سر گذاشته، آغاز یک رویداد 

خوب در شهرداری کرمان است.
وی ضمن تشــکر از از شرکت »صفارایانه« به واسطه 
در  ســامانه  ایــن  اجــرای  بــرای  همراهــی  و  همــکاری 
شــهرداری کرمــان گفــت: ایــن نرم افــزار بایــد در آینده 
خدمات و زیرسیستم های بهتری به مردم ارایه دهد.

شــهردار کرمان افزود: یکی از خدمات این سیســتم، 
دورکاری اســت که علاوه بر همکاران، شــهروندان نیز 

می توانند از منازل امور مربوط را پیگیری کنند.
عالم زاده ضمن تشــکر از حوزۀ شهرســازی و معماری 
شهرداری کرمان، از سازمان فاوا و معاونت برنامه ریزی 
و توســعه منابع انســانی شــهرداری به واسطه پیگیری 
روند کار و معاونت مالی و اقتصادی به لحاظ پشتیبانی 

مالی این پروژه تشکر کرد.
وی افزود: همچنین از اعضای شــورای اســلامی شــهر 
به واســطه ارایۀ نظرات کارشناســی و از حوزۀ حراســت 
به دلیل پیگیری های زیاد برای تحقق و جا انداختن این 

سامانه تشکر می کنم.
معاون شهرسازی و معماری شهردار کرمان نیز در این 
آییــن بــا تأکید بر اینکه شــهرداری کرمان بــا بارگذاری 
این نرم افزار در حوزۀ معماری و شهرسازی به خصوص 
صدور پروانۀ ساختمانی، چندین پله بالا آمده است، 
گفــت: امیدورایــم ایــن دیتــا کامل تــر شــود و در آینده 

قابلیت اصلی خود را نشان دهد.
مریم ایلاقی حسینی، با بیان اینکه سیستم شهرسازی 
و معماری و روند صدور پروانۀ ساختمانی تا سال ۸۳ 
به صورت دستی بوده است، خاطرنشان کرد: از سال 
۸۴ شــاهد تغییــر در نحــوۀ صــدور پروانــۀ ســاختمانی 
بودیــم و طــی ســال های بعــد هــر شــهرداری در جهت 
پیاده کردن سیســتم مناســب اقداماتی براســاس نیاز 

انجام داده است.
وی افزود: طی سال های اخیر ضرورت تغییر سیستم 
به نوعی احساس می شد؛ چراکه طی ۱۷ سال تغییرات 
و  عوارضــی  قوانیــن، طرح هــای  در ضوابــط،  زیــادی 
ظرفیت هــای قانونــی ایجــاد شــده بــود، امــا قابلیــت 

انعطاف پذیری در نرم افزار قبلی وجود نداشت.
ایلاقی حســینی با اشــاره به اینکه به دنبال سیســتمی 
بودیم که درجهت خواسته ها و نیازها، تقاضاهای جدید 
شهرداری را پاسخ دهد، گفت: ازجملۀ این موارد نیاز 

شهرداری به بانک جامع اطلاعات مکانی بود.
وی افــزود: بــا نبــود ایــن امکان، رصد کــردن اطلاعات 
امــلاک پروســه زمان بــری بــود؛ ضمــن اینکــه وجــود 

اطلاعات مکانی در شهرسازی، بسیار مهم است.
معاون شهرســازی و معماری شــهردار کرمان با اشــاره 
بــه اینکــه شــهر، موجــود زنــده تلقی می شــود، گفت: 
بنابراین، تمام اطلاعات باید لحظه ای و تحلیل داده ها 

مبتنی بر نرم  افزاری به روز باشد.
ایلاقی حسینی افزود: در حال حاضر، برای جمع آوری 
اطلاعــات، از »جــی آی اس« اســتفاده می کنیــم کــه 
بزرگتریــن اتفــاق در زمینــۀ صــدور پروانــۀ ســاختمانی 
اســت؛ بنابرایــن، براســاس نیــاز به ســمت سیســتمی 
رفتیم که مبتنی بر »جی آی اس« و مکان محور است.
وی از آماده ســازی اطلاعــات لازم بــرای زیرســاخت و 
تحویل و بارگذاری توســط شــرکت پذیرنده خبر داد و 
افــزود: در ایــن راســتا مرکــز »جی آی اس« شــهرداری 

کرمان نیز با فضای مورد نظر راه اندازی شد.

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان، خبر داد

تحقق ۱۰۰ درصدی تعهد اشتغال استان کرمان در سال۹۹ 
رئیــس ســازمان مدیریت و برنامه ریــزی و دبیر کارگروه اقتصادی، 
اشــتغال و ســرمایه گذاری اســتان کرمان با اشاره به تعهد اشتغال 
۴2هزار و ۶۴۶ نفری استان در سال گذشته از ایجاد ۴2هزار و۹۹۷  
فرصت شــغلی و تحقق ۱00 درصدی تعهدات اشــتغال اســتان در 

سال ۹۹، خبر داد.
جعفر رودری خاطرنشان کرد: اگر بخواهیم به یک تعادل نسبی در 
بازار کار متناسب با هدفگذاری ها ی انجام شده برسیم باید حداقل 
۴5 هزار فرصت شغلی جدید در سال جاری در استان ایجاد کنیم.

رودری با قدردانی از همراهی دســتگاه های اجرایی اســتان گفت: 
تعهدات ایجاد اشتغال اکثر دستگاههای اجرایی استان برای سال 
جاری  نســبت به ســال گذشــته بیشتربوده و بر این اساس ایجاد 
5۳55۷ فرصت شغلی جدید )۴۱55۷  فرصت شغلی جدید تعهد 
دســتگاههای اجرایــی،۱2000 فرصــت شــغلی جدیــد تعهد از محل 
گردش حســاب شــرکتهای بزرگ با بانک قرض الحســنه رســالت( 
در سال جاری برای استان برنامه ریزی و هدفگذاری شده است.

رئیــس ســازمان مدیریــت و برنامــه ریزی اســتان  با تشــریح تعهد 
اشــتغال دســتگاه هــای اجرایــی بــه تفکیک بخش هــای اقتصادی 
در ســال ۱۴00 گفت:قاعدتا گرایش توســعه استان باید به سمت 
بخش هــای صنعــت و معــدن و خدمــات باشــد کــه در ایــن راســتا 
۳۳ درصــد اشــتغال تعهــد شــده اســتان در ســال جــاری در بخش 
خدمــات،52 درصــد در بخــش صنعــت و معــدن و ۱5 درصــد در 

بخش کشاورزی است.
دبیــر کارگــروه اقتصــادی، اشــتغال و ســرمایه گــذاری اســتان ، 
را  بــم  و  کرمان،سیرجان،رفســنجان،جیرفت  شهرســتان های 
هدف بیشــترین تعهدات اشــتغال دســتگاه های اجرایی استان در 
ســال جــاری اعــلام کــرد و گفــت: در ایــن مقولــه از اعــلام آمادگی 
شهرســتان ها بر اســاس ظرفیتها و پتانسیل های موجود استقبال 

می کنیم.
بنــا بــه گــزارش روابــط عمومــی ســازمان مدیریــت و برنامــه ریــزی 
اســتان،وی با اشــاره به اینکه در بهار ســال جاری اشــتغال 2۸۹2 
نفــر در ســامانه رصــد ثبــت شــده اســت از مدیــران دســتگاه های 
اجرایــی خواســت نســبت بــه ثبــت تعهــدات اشــتغال برای بــه روز 
رســانی ســامانه مذکور و اســتخراج آمار لازم برای تصمیم گیری و 

برنامه ریزی اقدام نمایند.
رئیــس ســازمان مدیریــت و برنامــه ریــزی اســتان همچمین خاطر 
نشــان کرد: بر اســاس بند الف - تبصره ۱۸ قانون بودجه ۱۴00 " 
مبلغ سیصد و بیست هزار میلیارد )۳20.000.000.000.000( ریال 

از منابع ردیف )2۸( مصارف جدول تبصره )۱۴( این قانون، به ایجاد 
و توسعه، تولید، اشتغال و کارآفرینی با اولویت استان های با نرخ 
بیکاری بالاتر اختصاص می یابد"که بر اساس دستورالعمل جزء ۱ 
تا ۹ بند الف تبصره )۱۸( قانون بودجه سال ۱۴00 کل کشور سهم 
دستگاه  های اجرایی با لحاظ برنامه کمیته امداد امام خمینی )ره( 
و سازمان بهزیستی از منابع بند )۱( ماده )2( 2۷200 میلیارد تومان 
تعیین و دستگاههای اجرایی استان تا پایان تیر ماه فرصت دارند 
تا برش استانی برای تخصیص سهم استان با توجه به بالاتر بودن 
نرخ بیکاری استان نسبت به متوسط کشور )نرخ بیکاری کشور: 

۹,۶ نرخ بیکاری استان: ۱0.۶( ارائه نمایند.
رودری با ارائه عملکرد قانون اشتغال پایدار روستایی خاطر نشان 
کــرد  ســهم بخشــهای اقتصادی اســتان  ازمبلــغ پرداختی بترتیب 
بخش کشاورزی ۷2 درصد با 5,۷0۴ نفر اشتغال مستقیم، بخش 
خدمات ۱۴ درصد با 2,0۷۸نفر اشتغال مستقیم و بخش صنعت و 
معدن ۱۴ درصد با ۱,۱۶5نفر اشتغال مستقیم بوده است و افزود 
علیرغم اینکه طرح های با مبلغ کمتر از 500 میلیون تومان سهم 

۴5 درصدی را داشــته اند اما ۷0 درصد ایجاد اشــتغال را تشــکیل 
می دهند. رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان  وضعیت 
پرداخــت تســهیلات کرونــارا تشــکیل 2۴2۱۸ فقــره پرونده و حفظ 

اشتغال ۳52۸0 نفر با پرداخت 255 میلیارد تومان اعلام کرد.
وی همچنین از تمدید بسته حمایت از کسب و کارها و مشاغل به 
شدت آسیب دیده از کرونا )مصوبه هفتاد و یکمین جلسه ستاد 

ملی مدیریت کرونا( شامل:
الف – حمایت های مالیاتی

ب- حمایت های بانکی
ج – حمایت های بیمه ای

د- سایر حمایت ها
خبــر داد و افــزود: بــر اســاس ایــن مصوبــه ثبــت نام طــرح اعطای 
تســهیلات بانکــی ویــژه کســب و کارهای آســیب دیــده از کرونا تا 
پایان شــهریور ماه ســال ۱۴00 تمدید شــده و لازم اســت دســتگاه 
های اجرایی، اطلاع رسانی مناسب به خصوص در شهرستان های 

استان داشته باشند.

»رویداد پل« فرصتی برای پذیرش و جذب ایده های نوآورانه؛

سرمایه گذاری ۵۰میلیارد تومانی بر روی کسب و کارهای کرمانی
مدیر روابط عمومی مرکز نوآوری و شتابدهی تگ، گفت: »رویداد 
پل« فرصت پذیرش و جذب ایده ها ، محصولات نوآورانه و فناورانه 
و استارتاپ های فعال کرمان و ایران را فراهم کرده تا اقشار مختلف 

جامعه بتوانند فرصت رشد و شکوفایی پیدا کنند.
مسعود باژیان افزود: این رویداد در حوزه های "کشاورزی، صنعت 
و معدن، صنایع دســتی و گردشــگری، بایوتکنولوژی و پزشــکی و 

سلامت" برگزار خواهد شد.
وی اظهار داشت : استارتاپ ها و کسب و کارها با توجه به اینکه 
در کــدام مرحلــه از تکامــل قــرار دارنــد، در یکــی از دوره های پیش 
شتابدهی، شتابدهی و پساشتابدهی پذیرش و از مزایای بهره گیری 
از آموزش و مشاوره تخصصی و کسب و کاری، جذب سرمایه گذار 
، حمایت از تبدیل ایده به محصول و تجاری سازی آن و استقرار 
در فضای کار اشــتراکی و اختصاصی تا ســقف 50 میلیارد تومان 

برخوردار خواهند شد.
باژیــان گفــت: تمامــی افــراد متخصص، صاحبان ایــده، فناوران و 
نوآوران به مدت ۱ ماه از تاریخ  ۱/۴/۱۴00 فرصت دارند تا از طریق 
وبسایت  elearn.tagsoo.ir/bridge  ثبت نام کنند و همچنین 

برای کسب اطلاعات با شماره  0۳۴۳222۹۷۳۳ تماس بگیرند.

2۳ تیرماه جاری؛

 اولین رویداد استانی »استان آپ« 
در کرمان برگزار می شود

مدیر توســعه اکوسیســتم صندوق نوآوری و شــکوفایی گفت: 2۳ 
تیرماه جاری اولین رویداد استانی »استان آپ« در کرمان برگزار 
می شــود و اســتارتاپ ها و علاقمنــدان تــا ۱5 تیرمــاه فرصت دارند 

در سامانه »غزال« صندوق نوآوری و شکوفایی ثبت نام کنند.
مصطفی بغدادی در نشست خبری در کرمان اظهار کرد: صندوق 
نوآوری و شکوفایی برای حمایت از موسسات دانش بنیان مصوب 
سال ۸۹ شکل گرفته و در راستای حمایت از تجاری سازی اختراعات 

و ایده ها، وظیفه اصلی ما تامین مالی شرکت های دانش بنیان 
یا اکوسیســتم نوآوری کشــور بود و در حال حاضر بخش بزرگی از 
این اکوسیســتم، مجموعه های صاحب نوآوری هســتند و تلاش 

می کنیم خدمات صندوق را به مجموعه های دیگر برسانیم.
وی با اشاره به اینکه ۶2 صندوق پژوهش و فناوری در کشور داریم 
و تقریبا همه استان ها و دانشگاه های مادر صندوق دارند، افزود: 
صندوق های خاص ایجاد شده و محدودیتی برای ارائه خدمات به 

دانش بنیان ها و همچنین فعالیت های نواورانه و فناورانه ندارند.
بغــدادی تصریــح کرد: یکی از بســترهای ارائه خدمات به شــرکت 
های دانش بنیان، برگزاری دوشنبه های استارتاپی از سال گذشته 
در کشور است و تاکنون 2۶ رویداد را برگزار کردیم و میزبان بیش 

از 200 تیم بودیم.
مدیر توســعه اکوسیســتم صندوق نوآوری و شــکوفایی بیان کرد: 
می گوییم رویدادها باید به قصد جذب سرمایه گذار برگزار شود 
و در دوشنبه های استارتاپی تاکنون نزدیک به 50 میلیارد تومان 
جذب ســرمایه گذاری داشــتیم و نزدیک به ۳0 میلیارد تومان در 

حال مذاکره است.
وی افــزود: دوشــنبه هــای اســتارتاپی بــرای طــرح هایــی اســت که 
شتابدهی را تمام کرده و محصول و سابقه فروش دارند و نیازمند 

جذب سرمایه هستند.
بغدادی با اشــاره به تجربه یک ســال گذشــته برای همرســانی ها 
گفــت: ۳۸ درصــد از تیــم هــای اســتارتاپی خارج از تهــران بودند و 
در این راستا رویداد "استان آپ" قرار است خدمات دوشنبه های 
استارتاپی و پیوند را به استان ها بیاورد و برای جذب سرمایه کمک 
کند و هم اینکه به تیم های لایه پایین تر خدمات شتابدهی ارائه 

کند تا به شتاب دهنده ها متصل بشوند.
وی بیان کرد: توانمندسازی تیم ها مسئله مهمی برای ماست تا 

بتوانند داشته های خود را به خوبی ارائه بدهند.
مدیر توســعه اکوسیســتم صندوق نوآوری و شکوفایی با اشاره به 
اینکه 2۳ تیرماه جاری اولین رویداد استانی استان آپ در کرمان 
برگزار می شود، گفت: استارتاپ ها و متقاضیان تا ۱5 تیرماه جاری 
فرصت ثبت نام دارند و دعوت می کنیم سرمایه گذاران و شرکت 
های صنعتی بزرگ که دنبال طرح های نوآورانه هســتند، در این 
رویداد حضور یابند که با ایده های خلاقانه ای مواجه می شوند.


